
P R O T O K Ó Ł  Nr XIX/2020
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 24 czerwca 2020 r.

Początek sesji godz. 10.00
Zakończenie sesji godz. 10.30   

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu. 

    

Adn. pkt 1. Otwarcia XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady
Miejskiej  –  Tomasz  Kasprzak,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum  do
podejmowania prawomocnych uchwał. Powitał Burmistrza, radnych oraz widzów.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej.  
3. Informacja  o  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Informacja o stanie:
- bezpieczeństwa publicznego - Posterunek Policji,
- ochrony przeciwpożarowej - jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.
6. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie

wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Ilińsk.
7. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie

wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Ilińsk.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta

i Gminy Miłomłyn na lata 2020-2031.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2020 r.
10. Interpelacje i zapytania radnych.  
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Zakończenie obrad sesji. 

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że protokół z XVIII
sesji Rady był wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją.
Radni nie zgłosili uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod
głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu, bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.
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Imienny wykaz głosowania radnych
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań
podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski przedstawił informację o działalności
w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej
na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 4 do protokołu Nr XIX/2020
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji radni nie zgłosili pytań.

Adn. pkt 4. Informacja o stanie:
- bezpieczeństwa publicznego - Posterunek Policji,
- ochrony przeciwpożarowej - jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej.

Informację na temat bezpieczeństwa publicznego za 2019 rok przedstawił Kierownik 
Posterunku Policji w Miłomłynie, Pan Daniel Kaczorowski. Następnie podziękował 
Burmistrzowi i Radzie za dofinansowanie do zakupu samochodu dla posterunku policji. 

Informacja wg załącznika 
Nr 5 do protokołu Nr XIX/2020
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań. 

Informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy przedstawił Sekretarz
Miasta i Gminy Ryszard Portka.

Informacja wg załącznika 
Nr 6 do protokołu Nr XIX/2020
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań. 

Następnie Przewodniczący Rady Tomasz Kasprzak podziękował strażakom i 
policjantom w imieniu Rady za ich służbę. 
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Adn. pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt uchwały
został  pozytywnie  zaopiniowany  na  posiedzeniu  komisji  Rady.  Projekt  uchwały  dotyczy
wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego lokalu
mieszkalnego nr 3 zlokalizowanego w budynku nr 26 przy ul. Leśnej w Miłomłynie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku  z  tym Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Imienny wykaz głosowania radnych   
wg załącznika Nr 7 do protokołu 
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zbycia nieruchomości została
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XIX/156/2020
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca
okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Ilińsk.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt uchwały
został  pozytywnie  zaopiniowany na posiedzeniu  komisji  Rady.  Z wnioskiem o wyrażenie
zgody na  utworzenie  miejsca  okazjonalnie  wykorzystywanego do kąpieli  Bazy Obozowej
w Wińcu wystąpiła Szansa Weronka Pyda-Ledwoń z Gdańska.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku  z  tym Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Imienny wykaz głosowania radnych   
wg załącznika Nr 9 do protokołu 
Nr  XIX/2020  z  sesji  Rady  Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Ilińsk  została
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XIX/157/2020
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca
okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Ilińsk.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt uchwały
został  pozytywnie  zaopiniowany na posiedzeniu  komisji  Rady.  Z wnioskiem o wyrażenie
zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli wystąpiła Komenda
Chorągwi Gdańskiej ZHP im. Bohaterów Ziemi Gdańskiej. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku  z  tym Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Imienny wykaz głosowania radnych 
wg załącznika Nr 11 do protokołu 
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli nad jeziorem Ilińsk  została
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XIX/158/2020
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
i Gminy Miłomłyn na lata 2020-2031.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt uchwały
został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu komisji Rady.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku  z  tym Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie
imienne.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Imienny wykaz głosowania radnych
wg załącznika Nr 13 do protokołu 
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2020-2031 została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XIX/159/2020
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2020 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt uchwały
został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu komisji Rady.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku  z  tym Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Imienny wykaz głosowania radnych 
wg załącznika Nr 15 do protokołu 
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zmian w budżecie  Miasta
i Gminy Miłomłyn na 2020 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XIX/160/2020
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny  Piotr  Antoszewski  złożył  interpelację  w  sprawie  wykonywania  zadań
związanych  z  utrzymaniem na  terenie  gminy  czystości,  koszeniem  trawy  oraz  przeglądu
studzienek kanalizacyjnych i sieci odprowadzania deszczówki. 
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Interpelacja 
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr XIX/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 11. Wolne wnioski i informacje.

Radny  Marek  Grzęda  przypomniał,  że  na  ostatnim  posiedzeniu  komisji  Rady
dyskutowano na temat funkcjonowania targowiska w Miłomłynie.  Po posiedzeniu komisji
zrobił  rozeznanie  w  terenie.  Stwierdził,  że  parking  przed  sklepem  Lewiatan,  na  którym
funkcjonuje  obecne  targowisko  nie  jest  zbyt  dobrym  miejscem  na  handel.  Sprzedający
rozłożyli  się  z  towarem na części  chodnika  przed sklepem,  który znajduje  się  w pobliżu
wyjazdu z parkingu sprzed sklepu Biedronka.  Dużą część tego chodnika zajmują kupujący.
Handel  w  tym  miejscu  nie  wpływa  na  estetykę  rynku,  a  przede  wszystkim  zagraża
bezpieczeństwu  osób  przebywających  w  pobliżu.  Uważa,  że należy  rozważyć  możliwość
wyznaczenia  w  Miłomłynie  miejsca  na  handel,  np.  za  pawilonami  handlowymi  przy
ul. Ostródzkiej. 

Radny Grzegorz Żmijewski zapytał, jaki będzie dalszy bieg wniosku radnego Marka
Grzędy  dotyczącego nadania  nazwy skweru  przy  kościele  św.  Bartłomieja  w Miłomłynie
imieniem Jana Kobuszewskiego. Przypomniał, że wniosek ten wpłynął do Rady w marcu br.,
a sprawa nie była jeszcze procedowana. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  na  ten  temat
rozmawiał  w  dniu  wczorajszym  z  radnym  M.  Grzędą.  Sprawa  ta  będzie  omawiana  na
przyszłym  posiedzeniu  komisji  Rady.  Wypracowane  stanowisko  w  tej  sprawie  zostanie
oficjalnie przedstawione mieszkańcom.

Radny  Piotr  Antoszewski  zgłosił  w  imieniu  mieszkańców  problem  dotyczący
trudności  z  telefonicznym  skontaktowaniem  się  z  biurem  Związku  Gmin  „Czyste
Środowisko”  w  Ostródzie, którego  gmina  jest  członkiem.  Zwrócił  się  więc  z  prośbą  do
Burmistrza o interwencję w tej sprawie. 

Radna  Alina  Król  ustosunkowała  się  do  wypowiedzi  radnego  M.  Grzędy.
Poinformowała,  że  popiera  potrzebę  wyznaczenia  w  Miłomłynie  miejsca  do  handlu,
by  zainteresowane  osoby  mogły  rozłożyć  stoisko  i  handlować.  Uważa,  że  trzeba  to
uporządkować.  Obecna  sytuacja  trwa  już  od  wielu  lat.  Osoby  handlujące  w  Miłomłynie
uskarżają  się  na  istniejącą  dowolność  w  tym  zakresie.  Stwierdziła,  że  radny  ma  rację,
iż ustawianie stoisk zajmujących się handlem tuż przy chodniku i ulicy w pobliżu sklepu
Lewiatan i  Biedronka, gdzie jest  duży ruch stwarza niebezpieczeństwo. Trzeba wziąć pod
uwagę,  że  społeczeństwo chce,  by do Miłomłyna przyjeżdżały  osoby i  wystawiały  swoje
stoiska handlowe. Czas najwyższy takie miejsce wyznaczyć i to uporządkować. 
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Radna  Małgorzata  Düformantel  poruszyła  problem  braku  odwodnienia  na  ulicy
Czartoryskiego w Miłomłynie. Poinformowała, że w czasie większych opadów deszczu na
ulicy tworzy się zastoisko wody, co uniemożliwia mieszkańcom wyjście ze swoich posesji na
ulicę. Poinformowała, że Rada przeznaczyła na odwodnienie tej drogi 15 tys. zł, ale problemu
nie rozwiązano. Wiadomo, że w budżecie gminy na ten rok nie ma zaplanowanych środków
na wykonanie tego odwodnienia. Zwróciła się więc z prośbą w imieniu swoim i mieszkańców,
by w budżecie na przyszły rok zabezpieczono pieniądze na ten cel.    

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  mieszkańcy
zgłosili  mu,  iż  ścieżka w nowo otwartym Leśnym Parku Uzdrowiskowym w Miłomłynie
wymaga poprawy. Ponadto zgłosił ponownie, że na ścieżce wzdłuż nasypu kolejowego do
Ostródy znajdują się  ubytki, w których w czasie opadów deszczu zbiera się woda. Zwrócił się
więc ponownie z prośbą o ich uzupełnienie.  

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 12. Zakończenie obrad sesji. 

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XIX  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Tomasz Kasprzak
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